

# ORDER OF WORSHIP 敬拜流程

~ February 8th, 2026 ~

Call to Worship		宣召
Praise	O Come To The Altar 來到祭壇前 Cornerstone 房角石	詩歌敬拜
Welcome		歡迎
Prayer		禱告
Message	An Excellent Church 最好的教會 Various Passages 多處經文 Pastor Jim 張牧師	信息
Communion		聖餐
Response	Cornerstone 房角石	回應
Disciple Group		門徒小組
Lunch		午餐

## CONNECTING PRAYER 連結的禱告

- List out your thanksgiving and praise God. List out your burden and worries and give them to God. Reflect on your sins and seek God's forgiveness.  
寫下您感恩的事情並讚美神，寫下你一切重擔和憂慮並交托給神，反思您的罪並尋求神的饒恕。
- Cast Your Worries: In 1 Peter 5:7 teaches us to cast all our anxiety on Him because He cares for us. Do you know that God cares for you deeply? Do you know that God wants to help lift the weight of anxiety off our shoulders? Would you cast your worries to Him today?  
卸下你的憂慮：彼得前書5:7 教導我們將我們的憂慮卸下給神，因為他顧念我們。你是否知道祂真的很在乎你？你知道神想要幫助我們，拿去我們肩膀上的重擔嗎？你是否願意今天卸下你的重擔給祂？

# ANNOUNCEMENTS 報告

2026 Theme: We Are Church 2026 主題:我們就是教會

- Welcome to Connect Church! We would love to know you better! Please scan the QR code to connect!  
歡迎來到 Connect Church! 請掃右邊二維碼讓我們認識您。
- Prayer Ministry: We have three prayer opportunities. 1) Every Saturday on Zoom @ 8:30am. 2) Every Sunday 8:45am-9:15am, 12:30pm-1pm @ Room A. 3) Send us your prayer requests through the QR code.  
禱告事工: 教會提供三個禱告管道 1) 每週六早上8:30在Zoom, 2) 每週日8:45am-9:45am, 12:30pm-1pm 在A教室, 3) 掃二維碼
- Spiritual Formation: We will start a study on the Gospel of John on Feb 22nd. Please scan QR code for more info. Deadline is today!  
靈命塑造: 2/22 我們將開始一起學習約翰福音，詳情請掃二維碼，今天報名截止
- Baptism: We will host our last info sessions today at 1pm in the copier room. Please join one of the sessions if God is leading you for baptism.  
洗禮: 我們會在今天有最後一次洗禮說明會，邀請有感動的家人記得參加
- Deacons: Praise God and thank you for your prayers! All four deacon candidates have accepted our invitation. We are currently working on the installation date.  
執事: 感謝神也謝謝大家的禱告，4位候選人都接受教會的邀請！我們現在會預備設立執事的日子
- Lunar New Year Celebration: We will host a Lunar New Year pot-luck gathering on 2/28. Please see flyer for more info.  
農曆新年慶祝: 教會將在2/28舉辦農曆新年potluck聚餐，詳情請看單張
- Weekly Church Outreach Groups 每週教會外展事工:
  - Praise Dance 讚美操 - Wed @ 10am
  - Empty Nesters 樂齡 - 1st and 3rd Thurs @ 10am
  - Young Adults 職青 - 2nd and 4th Friday @ 6pm
  - Families 家庭 - Sat @ 5:30pm
  - Youth 青少年 - Sat @ 5:30pm



### Ways to Give

- Scan QR Code
- Text-2-Give @ 408-404-5898
- ZellePay: zellepay@connectchurchsv.org OR 408-460-2476
- Mail Check: 1054 S. De Anza Blvd., Suite 203, San Jose, CA 95129

\*\* Please note Building Fund is a special designation fund and will not count towards our monthly tithing to other Christian organizations or missionaries

\*\* 請注意，堂會基金奉獻是特殊獻款，不會算在每月教會對其它機構或宣教士的十一奉獻